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 Organizační schéma 

 

Nejvyšším orgánem je Členská schůze -  všichni členové sdružení 

 

Předseda -  Bedřich Loos 

Členové  -  Martina Vavřínová, Ladislav Čížek, Milan Krnáč 

 

 

 Kontaktní a identifikační  údaje 

            Hartenberg z.s. 

            IČO: 265 785 81 

 Bankovní spojení : Česká spořitelna 2753506339/0800 

             

 

 Kde nás najdete? 

            Hartenberg 

            Hřebeny 31 

            Josefov 35709 

 

Vlakové spojení – směr Sokolov – Kraslice, zastávka Hřebeny 

Autobus – směr Sokolov - Krajková 

                                          

Email: hartenberg@email.cz 
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www.hartenberg.cz, 

 

  

Aktivity :  

Kulturní rok 2020 poznamenaly izolace a zákazy konání akcí kvůli onemocnění 

Covid. Zrušena třeba byla Mikulášká jízda i Hartenberské strašení. 

 

 

 Darujme: Na platformě NadaceVia byly během roku 2020 vloženy dva 

projekty: 

Zpřístupnění hradní věže  a 20 záchrany hradu Hartenberg – dokument, který 

bychom rádi využívali jako propagační materiál a osvětu v oblasti záchrany 

kulturního dědictví a také inspiraci dalším nadšencům. 

Celkem vybráno v roce 2020 – 13328,- Kč 

 

 Díky nadačnímu fondu Avast se vylepšovalo zázemí v budově bývalé školy, 

která slouží jako zázemí pro různé setkávání, vzdělávací akce, ale i třeba jako 

dočasné ubytování pro dobrovolníky. Vybudovaly se třeba dvoje nové 

sociálky.Díky Nadačnímu fondu už jsme v minulosti na hrad pořídili třeba 2 

ks mobilních toalet pro návštěvníky hradu nebo také vylepšili expozice uvnitř 

hradu. V současnosti dokončujeme projekt, díky kterému si návštěvníci budou 

moci prohlédnout třeba krásnou výstavu prací ročníků uplynulých Artkempů. 

Pořídili jsme spousty krásných nových fotografií dokumentující záchranu 

objektu krok za krokem a také vitríny pro vystavení některých exponátů 

 

 Hledali jsme také fundraisera pro hrad, který by pomohl s projekty. Nakonec u 

nás zakotvil Ing. Erik Máca.  Díky nadaci rodiny Orlických jsme jej mohli 

zaměstnat. 

 

 Minigrant Nadace Via, která s přispěním České spořitelna rozdala několik 

malých grantů pro místní komunity. Spolek Hartenberg byl jedním z 

podpořených projektů. Cílem bylo oživit naše vesničky a městečka po delším 

období koronavirových patřeních. Nadace tak rozdávala minigranty do částky 

10 000,- Kč na podporu různých setkání. V Hřebenech proběhly v rámci 

projektu dvě akce. Jednou akcí byla,,Snídaně u lip“ u příležitosti vyhlášení 

soutěže Strom roku 2020. Místní dvě lípy byly letos nominovány do soutěže a 

celé prostranství si místní vyčistili zjara. Na snídani u lip dne 1.července 

dorazilo kolem 50 lidí. Další akcí bylo ,,sousedské setkání než zazimujeme, 

http://www.hartenberg.cz/


které proběhlo v sobotu 5. září. Pozvali jsme si kapelu Swing party band, 

naložilo se maso a napekly dobroty a u tance a grilování se místní komunita 

skvěle bavila u různých pamětných historek nejstarších pamětníků obce 

 

 

 O víkendu 21–23.8 se na Hartenbergu sešlo moře laskavosti. Několik 

oceněných laskavců napříč ČR se potkalo právě zde, aby společně strávili pár 

dní, sdíleli, inspirovali se a také se samozřejmě přijeli podívat na místního 

laskavce hradního pána Bedřicha Loose. Ten získal ocenění laskavec v 

minulém roce právě od Nadace Karla Janečka, která každý rok vybere několik 

lidí, kteří dělají něco neobyčejného a prospěšného ve svém okolí. O to 

krásnější bylo, že při laskavém víkendu jsme potkali další neočekávané 

laskavce a to byl ženský pěvecký sbor Luběnky, 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 TÝM STREET WORKOUT MAREK BERY – se rozhodli podpořit aktivity 

na hradě svým cvičením, nedaleko v Habartově.  Vybraná částka 4060 Kč byla 

předána Bedřichu Loosovi. I přes nevydařené počasí se sešlo 108 účastníků a 

naklikováno  bylo přes 46 410 opakování. 

  

 Velmi děkujeme dárcům, za jejich příspěvky, které jsme objevili na našem 

spolkovém účtu. Za dar 10 000 děkujeme panu Petru Kalnému, který nám už 

daruje opakovaně, za pravidelný měsíční příspěvek děkujeme Janu Ševicovi, 

za dar 3000 děkujeme Vítkovi Lodrovi a dalším dárcům panu Ondřeji 

Horákovi, Pavlu Maškovi, Vladimíru Chladovi Michalu Tejčekovi, Pavlu 

Maškovi, Petru Vilkovi, Vladislavu Chladovi, Kristě Chladové a Janu 

Ryparovi. a všem ostatním kdo přispěli do hradní kasičky. Velmi si pomoci 

vážíme.  

 O víkendu 5–6. června se na hradě konalo vůbec první tesařské setkání. Cílem 

bylo pomoci hradu, předat si dovednosti a zkušenosti a poznat také nové tváře. 

Již během pátku se někteří tesaři pustili do prvního otesávání a přípravy 



surového dřeva. Počasí o celém víkendu bylo deštivé, kluci tesařští nezaháleli 

ani na minutku a tak v nedělním odpoledni bylo na místě 15 ručně otesaných 

trámů, které budou, doufejme v blízké budoucnosti zdobit hradní schodiště do 

věže. Všem tesařům moc děkujeme a setkání nás hodně bavilo. Budeme se 

těšit na příště, už nyní víme, že se někteří rozhodně na hrad vrátí. Veliké 

poděkování patří také všem pomocníkům, kteří pomohli s vařením, obsluhou a 

také nečekaným sladkým překvapením, zejména pak Petru Černíkovi, Heleně 

Pavlíčkové, Evičce Haufové, Václavu Mikešovi a Václavce Haňákové za 

výtečný gulášek a klukům z Arrigos. 

 

 V loňském roce kromě natáčení pořadu Krásné živé památky proběhlo na 

hradě další příjemné natáčení s týmem ČT do cyklu pořadu Náš Venkov. Díl s 

krásným číslem 777 se premiérově vysílal v sobotu 4.dubna. 

 

 Hradní noviny- Tříkrálový den jsme využili také jako příležitost vydat do 

dlouhé době hradní noviny, které jsme pojmenovali Speciál hradu Hartenberg. 

Číslo 1 .  jsme věnovali srdci hradu  - kapli a tak paní domu Černé Madoně. 

 

 Tři Králové  - Z návsi z osady nad Hradem se vydal průvod se Třemi králi 

přesně v 17.30. Když poutníci dorazili do kaple, mši zahájila zpěvem paní 

Věra Smržová a pan RNDr.Petr Rojík .Ph.D po celou dobu mši doprovázel 

hrou na varhany. K svátku sv.Tří králů na hradě se sešlo odhadem asi 60 

poutníků. Poselství bohoslužby spočívalo v dávném biblickém příběhu 

mudrců z východu, kteří uposlechli proroctví a následovali Zjevení. Pan 

Bauchner hovořil o překonávání překážek a pomyslných hradeb mezi lidmi. 

 



 Stavební huť pokračovala ve svých zakázkách a na domovském hradě také 

přibily nové prostory. Zveme v sezoně 2021 na návštěvu. 

 

 Zpráva o hospodaření za rok 2020, děkujeme za pozornost. 

 
 
 



 
 
 

 


